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Budsjettendring 
 
Bakgrunn 
Fylkestinget vedtok i sak T-7/18 Rekneskap med resultatvurdering og årsmelding 
for 2017 å auke budsjettramme 34 Felleskostnader vidaregåande skoler med 
15,179 millionar kroner. 
 
I saka er det vedteke at fylkesrådmannen skal legge fram sak for utdanningsutvalet 
om korleis desse midlane skal nyttast. 
 
I same sak vart det og vedtatt å auke budsjettramme 41 utdanningsavdelinga med 
3,5 millionar kroner.  
 
 
Vurdering 
Skolerammene 
Satsen for arbeidsgjevar sin innbetaling til Statens pensjonskasse er auka frå 12,05 
prosent i 2017 til 14,96 prosent i 2018. For skolane samla sett betyr dette auka 
utgifter på om lag 23 millionar kroner som dei ikkje er kompensert for i sine 
budsjettrammer. For å kompensere for noko av dette foreslår vi å styrke 
skolerammene med 6 millionar kroner.  
 
Ramme 35 Fagopplæring 
Slik det ser ut no vil utbetalingane av tilskott til lærlingar auke kraftig i høve til 
utbetalingane i 2016 og 2017. Dette skuldast både auke i talet på lærlingar og auke 
i tilskottsbeløpet. For å unngå meirforbruk på ramma foreslår vi at den vert styrka 
med 10 millionar kroner. 
 
Ramme 92 investering 
Kristiansund vgs har behov for å fornye køyretøyparken ved landslinjetilbodet sitt. 
Årleg vert det frå staten overført om lag ein million kroner til slike investeringar. 
Investeringsbehovet for dei nærmaste åra er vurdert til å være omlag 4 millionar 
kroner. For å kunne foreta investeringar noko raskare enn ein elles kunne ha gjort, 
foreslår vi å forskottere dette med 1,5 millionar kroner.  
I sak Ud-2/12A vart det vedtatt at Møre og Romsdal fylkeskommune skulle delta i 
eit samarbeid mellom fylkeskommunane om innkjøp av eit felles skoleadministrativt 
system. Det har tatt lengre tid enn planlagt å få dette systemet utviklet. Det er 
planlagt at systemet vert satt i drift i 2019. Investeringsmidlane som er satt av til 
formålet er no brukt opp. For å sikre vidare finansiering i 2018 foreslår vi derfor at 
det vert sett av 1 million kroner til dette. 
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Ramme 41 Utdanningsavdelinga  
Dei  3,5 millionane som vart overført frå 2017 er midlar som vart overført i 
samband med resultatvurderinga for 2015. I hovudsak var desse midlane tenkt 
nytta til ulike tiltak knytt til planlagt ombygging av lokala til utdanningsavdelinga. 
Desse tiltaka kom ikkje i gang i 2016, heller ikkje i 2017 og dei kjem ikkje i gang i 
2018. Grunna den store uvissa om når desse tiltaka kan kome i gang foreslår vi no 
at midlane vert nytta til å styrke ramme 35 Fagopplæring. 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Det vert gjort følgjande budsjettendringar for budsjettåret 2018 
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fylkesutdanningssjef 

 
 
 

Ramme Budsjett-styrking Budsjett-
reduksjon Tiltak 

35     10 000 000    Tilskott  

92       1 500 000    Innkjøp Landslinje Kristiansund 
vgs 

92       1 000 000    Investering nytt 
skoleadministrativt system 

skole-
rammene       6 000 000    Skolene, kompensasjon økte 

utgifter til Statens pensjonskasse 

34       15 000 000  Inndekking budsjettstyrking 
andre rammer 

41         3 500 000  Inndekking budsjettstyrking 
ramme 35 

Sum     18 500 000      18 500 000    


